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Referat   

Møde i det Lokale Uddannelses Udvalg for  Transport 
og Logistik   

Emne: Ordinært møde   
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Mødeleder: Thomas Hansen  
Referent: Thomas Hansen  
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Bodil Søllingvrå   
Kurt Jørgensen   
Henrik Zinck   
Steve Belting   
Lasse Holm Juhler 
Thomas Hansen  
 
Afbud:   
René Dupont  
Morten Stig Kristensen  



 
 
 
Nyt fra   
formanden/udvalgets 
medlemmer   

Formanden (Lasse) : 
 
Generel drøftelse om arbejdsopgaver og arbejdssituationen ved 
virksomhederne og på arbejdsmarkedet         
 
På grund af den lave ledighed, har vi få kursister fra Jobcentrene.                      
 
Vi drøftede behovet for El lastbiler og udsigterne til en El lastbil ved 
EUC Syd  
 
Merprisen for investering i el-lastbil er stadig 2,5 gange dieselbil, og 
dette er endnu ikke rentabelt for EUC Syd. 
 
Lasse forklarede om deres første periode med el-lastbiler, og i helhed 
er det forløbet meget positivt. 
 
 
 
 

 
Nyt fra skolen   Henrik:   

Vi er i gang med tredje kvartal med god tilslutning til både AMU og 
EUD.   
Vi udbyder alle de hold vi kan, og disse er godt fyldt op, men ud fra 
antallet af faglærere, har vi ikke mulighed for mere i øjeblikket.   
  
EUC Syd starter bus-kurset op den 12 august.   
  
 
Kran-uddannelsen har hængt lidt pga. en faglærer der gik på pension 
ved årsskiftet, så vi kan udbyde kranuddannelsen i faste intervaller.   
Der arbejdes på ny uddannelse af underviser, så vi også fremover kan 
udbyde kurset i faste intervaller 
  
Kurt:   
 
Kurt får udarbejdet mange nye kontrakter samt er i dialog med 
virksomhederne om efteruddannelse til medarbejderne, der er mange 
interesserede virksomheder.   
 
Skolepraktik SOP – lige nu har vi 1 lærling, som har været der længe. 
Lærlingen er forsøgt placeret i flere virksomheder, men det har ikke 
været muligt at finde en løsning, som kan håndtere hans behov.    
 
Thomas: Thomas gennemgik tal for optagelse af nye elever, antal 
indgåede uddannelsesaftaler for EUC Syd og Lundsbjerg 
 
Se vedhæftet præsentation  
 
  
  
 

  
EUC Syd har haft to medarbejdere på teleskop læser /frontlæser 
kursus, EUC Syd overvejer om der skal investeres eller leases nyt 
udstyr, samt hvor vi kan udbyde kurserne  
 
   
  



  
   

Nyt fra TUR   

Der blev besluttet at kontakte TUR for at høre nærmere til 
arbejdsgangen ved godkendelse af nye virksomheder 

Opfølgning på 
partnerskabs 
samarbejde   
 
 
 
 
 
Næste møde  

Der blev drøftet Full Service aftalen som EUC Syd har indgået med 
AMU Danmark og BCS i Sønderborg. 
EUC Syd forventer en øget kursusudbud og efterspørgelse fra 
virksomhederne når konceptet er i gang  
AUB-midler kan søges næste gang april 2025  
 
 
09/12-2024 kl. 12 ved EUC Syd  

 


